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Frånvarande: 
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Barbro Almstedt (SPF) 

Kerstin Stridh (PRO) 

 

Kerstin Johansson (adjungerad). 

 

I tjänsten deltog: 

 

 

Susann Ronström, Elisabeth Landström 

 

 

 

Paragrafer 

§§ 1- 9    

       

Sekreterare:      _______________________ 

     Elisabeth Landström 

Justerare: 

 

 

 

______________________                            _____________________________ 

Sigvard Ländin                                  Per Westberg  

   

 

 

§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordförande Sigvard Ländin hälsade välkommen till dagens sammanträde och förklarade mötet 

öppnat. Susann Ronström biträdande avdelningschef presenterade sig och tjänstgjorde i 

Annica Dominius ställe. 

 

§ 2 Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

§3 Anmälan av protokollsjustering 

Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 
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§ 4 Val av justerare till dagens protokoll 

Ordförande Sigvard Ländin och viceordförande Per Westberg utsågs att justera dagens 

protokoll den 16 augusti 2011 kl. 11.30. 

 

§ 5 Rapport från förtroenderåden  

Hässelgården 

Birgit Grahn hade inget att rapportera då Hässelgårdens förtroenderåd har nästa möte den 23 

augusti 2011.   

 

Skolörten 

Inget att rapportera då Kerstin Johansson var frånvarande vid dagens sammanträde. 

 

Koppargården 

Gun-Marie Gunnars hade inget att rapportera.  

 

§ 6 Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 23 augusti 2011 

Ärende 9. Protokoll från Näringslivsrådet. 

Pensionärsrådet har tagit del i ärendet. 

 

Ärende 10. Månadsrapport juli 2011. 

Pensionärsrådet har ej tagit del av ärendet då det utsänds senare. Pensionärsrådet framför 

synpunkter i ärendet vid nästa sammanträde den 27 september 2011. 

 

Ärende 11. Revisionsrapport 2010 för Hässelby-Vällingby sdn.  

Pensionärsrådet har diskuterat ärendet och tagit del. 

 

Ärende 12. Nya Lex Sarah-bestämmelser inom hela socialtjänsten från 1 juli 2011. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 13. Användande av stimulansmedel inom äldreomsorgen 2011. 

Pensionärsrådet har genom muntlig föredragning tagit del av ärendet. 

 

Ärende 14. Beloppsgräns för periodiseringar avseende räkenskapsåret 2011. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 15. Ökad jämlikhet, minskad segregation och goda uppväxtförhållanden för barn och 

ungdomar. 

Pensionärsrådet har ej tagit del av ärendet då det utsändes senare. 

 

Ärende 16. Uppdragslista. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 17. Hundzoner vid Kaananbadet samt Maltesholmsbadet. 

Pensionärsrådet ställer sig bakom förslagsställaren. 

 



SID 3 (3) 

 

 

 

 
Ärende 18. Trädplanteringen i Riddersvik. 

Pensionärsrådet föreslår att stadsdelsnämnden ansluter sig till motionens förslag. 

 

Ärende 19. Förebyggande satsning på barn och familj. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 20. Medicinskt ansvarig sjuksköterska. 

Pensionärsrådet har ej tagit del av ärendet då det utsänds senare. Pensionärsrådet framför 

synpunkter i ärendet vid nästa sammanträde den 27 september 2011. 

 

§ 7 Övrig information från äldreomsorgen. 

Susann Ronström informerar om att Skolörtens och Hässelgårdens vård- och omsorgsboenden 

beviljats ansökta medel för ökad bemanning på demensboende. Summan har efter fördelning 

fastställts från 120 tkr/avdelning till 157,5 tkr/avdelning. Totalt erhåller Hässelgården 788 tkr 

och Skolörten 945 tkr för år 2011. Redovisning av hur medlen ska användas bifogas 

protokollet. 

 

§ 8 Övriga frågor 

Pensionärsrådet vill framhålla vikten av tidiga och reella förberedelser inför kommande 

vinters snöröjning. Pensionärsrådet anser att föregående vinters snöröjning inte var tillräcklig 

då många äldre inte kunde ta sig ut på grund av halka och snövallar. 

 

Pensionärsrådet önskar redovisning från förvaltningen till nästa sammanträde om: 

 Nälsta (f.d. servicehus) . Vad planeras för fastigheterna? 

 Skolörtens servicehus, vilka konsekvenser får det för förvaltningen nu när 

 äldrenämnden beslutat att Skolörtens servicehus ska fortsätta att drivas som servicehus? 

 

§ 9 Sammanträdet avslutas 

Ordförande Sigvard Ländin tackade för dagens möte och förklarade sammanträdet avslutat. 

 

Nästa sammanträde äger rum på stadsdelsförvaltningen den 27 september 2011 klockan 

10.00–12.00 i lokal Markelius. Klockan 09.00-10.00 står lokalen till förfogande för rådets 

enskilda överläggning 

 

 

 

 

 


